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              TOPLANTI VE GÜNDEM 

Gündem 

28.11.2024 tarihli danışma kurulu toplantısına ait  

                             gündem                  maddeleri aşağıdaki gibidir; 

1.Madde: 17 Mayıs 2024 tarihinde Resmi Gazetede yayımlanan 

32549 sayılı Tasarruf Tedbirleri Kapsamında, Başkanlığımızca 

Uygulanan Tedbirler?  

2.Madde: Dilek ve Temenniler. 

 

 



 

 
• Daire Başkanlığımızın paydaşlarından oluşan 2024 yılının 2. Danışma 

Kurulu toplantısı gerçekleştirildi. 
• Toplantıya paydaşlarımızdan Dr. Öğr. Üyesi Kadir KAYAHAN, Yapı 

işleri ve Teknik Daire Başkanlığı adına Şube Müdürü Hikmet YAZICI, 
Genel Sekreterlik adına Şube Müdürü Halil KIR, Başkanlığımızdan 
Şube Müdürleri Mustafa DEMİR, Fatma TUTSAK ve Emre ÇINAR ile 
Şef Mustafa Fatih YAŞAR katılım sağladı. Toplantı yeterli çoğunluğu 
sağlandığından dolayı gündemdeki maddelere geçildi. 

 

 

 

 



Gündeme ilişkin olarak Daire Başkanımız Yavuz ÇOMARLI, Tasarruf 
Tedbirleri Kapsamında Başkanlığımızın iş ve işlemleri ile ilgili 
gerçekleştirilen uygulamaları maddeler halinde sıralayarak 
toplantıyı başlattı; 

  20 Mayıs 2024 tarihi itibariyle personel servis hizmetinin 
sonlandırılması, 

 Yerel Gazete Abonelik Sözleşmelerinin feshedilmesi, 

 Genel Sekreterlik bünyesinde oluşturulan Tasarruf Tedbirleri 
Komisyonu ile birlikte Başkanlığımızın mal ve malzeme alımlarının 
İlgili Komisyona sunularak onaydan geçen alımların yapılması, 

 Mal ve Malzeme alımlarında gerekçeli talep formunun tanzim 
edilerek Genel Sekreterliğe iletilmesi, 

 Kamu lojmanları ve Sosyal Tesislerin aylık kira bedellerinin 
belirlenmesi ile ilgili Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği İl 
Müdürlüğü, Bartın Belediyesi, Bartın Ticaret ve Sanayii Odası ve 



Esnaf ve Sanatkârlar Odası Birliği Başkanlıklarından görüşlerinin 
istenmesi, 

   Kamu lojmanları ve Sosyal Tesislerinin kira bedelinin  
belirlenmesi için komisyonunun kurulması ve komisyonun 
kararına istinaden Üniversitemiz lojmanlarında kira artışının 
gerçekleştirilmesi konuları  anlatıldı. 

 

Paydaşlara eklemek istedikleri görüşlerinin olup olmadığı 
soruldu? 

Paydaşlar eklemek istedikleri bir konu olmadığını belirttiler. 

 

Bunun üzerine Başkanımız Yavuz ÇOMARLI, Bartın Meslek 
Yüksekokulu Mobilya ve Dekorasyon Bölümü  hocası olan Dr. Öğr. 
Üyesi Kadir KAYAHAN’ a, tasarruf tedbirleri gereği  ihtiyaç duyulan 
mobilyaların Devlet Malzeme Ofisinden alınmasının zorunlu 



olmasına rağmen, mobilya  ihtiyaçlarını kendi mobilya atölyesinden 
karşılayan Üniversite olup olmadığını sordu? 

 

 Dr. Öğr. Üyesi Kadir KAYAHAN Bartın Üniversitesi Mobilya  ve 
Dekorasyon Atölyesinde özel ihtiyaca ve isteğe  göre  belirli bir  
standardı olmayan mobilyaların üretildiğini; Mehmet Akif Ersoy 
Üniversitesinin bazı mobilyalarının kendi atölyelerinden temin 
edildiğini belirtti.  

   Konu ile ilgili başka söz almak isteyen var mı diye soruldu? 

 

     Görüş belirten olmadı. 

                                       

 

 



 

 KARARLAR, DİLEK VE TEMENNİLER 
 

 İyi niyet ve temennilerle toplantı sona erdi.



 
 
 
 
 
 
 
 
 



TOPLANTI GÖRSELLERİ 
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